

LINEAR EQUATIONS

# 月宮顧影

輕靈的線條總是能為空間帶來詩意般的變幻，從床頂華蓋到一挑青燈的飄逸，從堅定直線到婉轉曲線間的流轉，宛如一幅三維的水墨畫卷。

Straight or curved, light or dark, lines define structure and space, sketching out form and dimension like calligraphy strokes brushed onto a blank canvas.

Produced and Chinese Text by **Rui Chen** English Text by **Kate Missine**



Oscar de la Renta

1. Roche Bobois Sanur Lamp, Price upon request  
 金屬的支架劃過一條舒暢的曲線，挑起一盞被金屬絲網籠著的朦朧燈光。  
 A braided metal shade gives off a warm glow and brings a contemporary rustic feel to the curved lamp.  
 At Roche Bobois, (604) 633-5005  
 roche-bobois.com

2. Bernhardt Savoy Place Nightstand, \$1,295  
 精緻又不繁雜的圖案和拉手裝飾在簡潔的櫃子上，流露出一股古典雅緻的東方味道。  
 A subtle geometric motif and polished silver handles lend an Eastern vibe to the two-drawer chest in an elegant chanterelle-hued finish.  
 At Paramount Home & Design  
 (604) 273-0155, paramounthome.ca

3. Bernhardt Auberge Poster Bed with Metal Canopy, \$4,195  
 造型簡潔優雅的木床，因金屬的飛簷形華蓋而平添了一份華貴。  
 The stately four-poster bed features a weathered oak frame and elegant linen head and footboards, and a metal eaves-shaped canopy that adds a touch of luxury.  
 At Paramount Home & Design  
 (604) 273-0155, paramounthome.ca

4. Baker Furniture Bench Press, Price upon request  
 巧妙穿插的凳腿與簡潔的皮革凳面之間設計有一線懸空，令方正堅實的長凳多了一份輕靈之感。  
 A clean-lined walnut and brass frame creates an airy profile for this minimalist ivory leather bench seat.  
 At Brougham Interiors, (604) 736-8822  
 broughaminteriors.com

5. Pacific Rug Gallery Pink Forest Rug 8'x10', \$8,900  
 竹纖維和真絲編織成的地毯，染上了浪漫的粉紫色，如斑駁大地上一抹溫柔的晚霞。  
 Muted shades of lavender, pastel pink, and coral conjure the romance of a glowing sunset in this woven bamboo and silk rug.  
 At Pacific Rug Gallery, (604) 986-8585  
 pacificruggallery.com

6. Roche Bobois Repertoire Mirror, Price upon request  
 大理石的底座，胡桃木的鏡框，簡單的橢圓形穿衣鏡也可以演繹出如此低調的奢華。  
 A marble base adds a luxe edge to the classic oval mirror, simply framed in solid walnut.  
 At Roche Bobois, (604) 633-5005  
 roche-bobois.com